

Sie verkaufen,  
wir erfüllen!



Damit Sie sich um Ihr Kerngeschäft kümmern können.



Individuelle Logistiklösungen



eFulfillment



Warehousing



eCommerce



eConnect



Kommissionierung und Versand



Value Added Services

# Die Wunsch-Fulfiller!

1

## Individuelle Logistiklösungen – ganz nach Ihren Wünschen



Sie als Kunde bestimmen, welche Leistungen wir für Sie ausführen sollen. Als Fulfillment-Dienstleister kümmert sich die bergler industrieeservices GmbH um all die Aufgaben, die Sie nicht selbst erledigen können oder möchten: von der Lagerung der Ware über die Bestellannahme, Verpackung und den Versand bis hin zur Abwicklung von Retouren.

So schaffen Sie neue Kapazitäten, um Ihr Kerngeschäft voranzutreiben.



---

2

---

### **eFulfillment** – Sie verkaufen, wir erfüllen



Jeder eCommerce-Kunde hat spezielle Anforderungen. Als starker Partner für den Online-Handel unterstützen wir Sie in den Bereichen Warehousing, Fulfillment, Order-Management, Auftragserfassung, Retourenabwicklung, Internationalisierung und Produktdatenerfassung.

Sie sind ein Start-up oder ein bereits im Markt etabliertes Unternehmen? Wir bieten Ihnen die passenden Services.

---

3

---

### **Warehousing** – freie Flächen für Ihr Kerngeschäft



Wir übernehmen Ihre komplette Lagerverwaltung. Vom Wareneingang über eine optimale Lagerung in unseren modernen Hallen bis hin zum effizient gesteuerten Warenausgang werden alle Prozesse von unserem Team professionell nach den Bedürfnissen unserer Kunden ausgeführt. Lassen Sie Ihre Ware direkt bei uns anliefern. Wir kontrollieren, verbuchen, lagern ein und bereiten die Ware wieder für den Versand vor.

---

4

---

### **eCommerce** – wir setzen Ihre Ideen um



Die bergler industrieservices GmbH unterstützt Sie gerne beim Aufbau und der Etablierung Ihres Online-Handels sowie bei der elektronischen Abwicklung Ihrer Geschäftsprozesse. Unsere Consultants bringen ihre langjährigen Erfahrungen gerne mit in Ihr Projekt ein.

---

5

---

### **eConnect** – eine starke Bindung



Die nahtlose Integration in die eCommerce- und Logistikprozesse unserer Kunden durch Anbindung aller Systeme ermöglicht eine effiziente Abwicklung aller Vorgänge. Gleichzeitig schafft dies die Basis für eine individuelle Anpassung an die spezifischen Anforderungen und Bedürfnisse unserer Kunden.

---

6

---

### **Kommissionierung und Versand** – wir bieten Ihnen umfassenden Verpackungsservice



Die bergler industrieeservices GmbH bietet Ihnen einen umfassenden und maßgeschneiderten Verpackungsservice von der Planung bis zum Versand. Ganz gleich, wie die Verpackung letztendlich aussehen soll – wir stellen uns auf die Bedürfnisse unserer Kunden ein.

So gehören u. a. das Einschweißen der Produkte, die Folienverpackung, die Schrumpfverpackung, Mehrweg- oder auch Einwegverpackungen, Umverpackungen, Industrieverpackungen sowie die Endverpackung zu unserem Service und werden von unserem Team professionell bearbeitet und termingerecht versendet.

---

7

---

### **Value Added Services** – darf es ein bisschen mehr sein?



Die bergler industrieeservices GmbH bietet nicht nur Warehousing und Fulfillment im eCommerce mit einem standardisierten Pick-and-Pack-Prozess, sondern auch auf Kundenwunsch zugeschnittene Value Added Services. So werden Ihre Produkte geprüft, konfektioniert, montiert, verpackt oder mithilfe von verschiedenen Produktionsschritten individualisiert.

Unser Team verfügt über langjährige Erfahrungen und umfangreiche Qualifikationen, welche wir jederzeit gerne projektbezogen erweitern.



bergler industrieservices GmbH  
Im Steinigen Graben 7  
63571 Gelnhausen

Telefon +49 6051 9128 0  
Fax +49 6051 9128 15  
E-Mail kontakt@industrieservices.de

[www.industrieservices.de](http://www.industrieservices.de)

You sell,  
we fulfill!



You can focus on your core business.



Individual Logistics Solutions



eFulfillment



Warehousing



eCommerce



eConnect



Picking and Dispatch



Value Added Services

# We fulfil your requests!

1

## **Individual Logistics Solutions** – tailored to meet your demands



As our customer, you specify precisely what you want us to do for you. As a fulfillment service provider, the company bergler industrieservices GmbH takes care of all the tasks that you cannot or do not want to carry out yourself: from the storage of goods through to the acceptance of orders, packaging and shipping and right through to processing returns.

By doing so, we give you the space and time that you need to advance your core business activities.



---

---

2

---

---

### **eFulfillment** – you sell, we fulfill!



Every e-commerce customer has their own special demands and requirements. As your strong partner for online retail, we support you in the areas of warehousing, fulfillment, order management, order entry, processing returns, internationalisation and recording product data.

Are you a start-up or a company that is already well-established in the market? Either way, we can offer you the ideal services to meet your specific needs.

---

---

3

---

---

### **Warehousing** – free space for your core business



We take care of every aspect of your warehouse management. From incoming goods through to optimal storage in our modern warehouses and right through to the efficient management of outgoing goods, our team professionally deals with all processes in line with our customers' individual needs and requirements. You can arrange for your goods to be directly delivered to us. We will then check and record the goods before putting them into storage and preparing them for subsequent dispatch.

---

---

4

---

---

### **eCommerce** – we make your ideas a reality



bergler industrieservices GmbH is also happy to help when it comes to setting up and establishing your online retail business and with the electronic management of your business processes. Our consultants can use their many years of experience to make your project a success.

5

### **eConnect** – a strong connection



Enabling seamless integration into the e-commerce and logistics processes of our customers by connecting all systems helps to facilitate the efficient completion of all processes. This approach also forms a basis that allows us to individually adapt our services to suit our customers' specific needs and requirements.

6

### **Picking and Dispatch** – we offer you a comprehensive packaging service



bergler industrieservices GmbH offers you a comprehensive and made-to-measure packaging service from planning right through to dispatch. Whatever the desired appearance of your final packaging, we can flexibly adapt to meet our customers' individual demands.

Our service therefore covers a comprehensive range of tasks such as shrink-wrapping products, film packaging, shrink packaging, both reusable and disposable packaging, repackaging, industrial packaging and final packaging, all of which are professionally managed by our team so that your goods can be dispatched on time.

7

### **Value Added Services** – can we help you even more?



bergler industrieservices GmbH not only offers warehousing and fulfilment in e-commerce with standardised pick-and-pack processes but also in the form of value-added services that are tailored to meet our customers' individual needs and requirements. We can therefore check, prepare, assemble and pack your products, as well as customising them in different stages of production.

Our team has long-standing experience and extensive qualifications and is willing to further expand its expertise to meet the demands of specific projects at any time.



bergler industrieservices GmbH  
Im Steinigen Graben 7  
63571 Gelnhausen, Germany

Phone +49 6051 91280  
Fax +49 6051 912815  
E-mail [contact@industrieservices.de](mailto:contact@industrieservices.de)

[www.industrieservices.de](http://www.industrieservices.de)